

Alte Drucke

**M. TVLLII CICE-||RONIS OFFICIORVM LIBRI || III. Opera &
diligentia Vuolffgangi Ane-||mœcij ex uetustissimo codice,
plusquàm in cen-||tum locis ...**

Cicero, Marcus Tullius

Coloniæ, 1537/1538

VD16 C 3185

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150013

M. TVLLII CICE.

RONIS OFFICIORVM LIBRI

III. Opera & diligentia Vuolffgangi Ane-
mæcij ex uetustissimo codice, plusquàm in cen-
tum locis castigati atque restituti, adiectis
etiam de Amicitia, de Senectute, atque
Paradoxis, unà cum Dialogo Ane-
mæcij, in quo reddit ratio-
nem cur illos locos
mutauerit.

OMNIA VIGILANTI CVRA

recognita, per Desiderium Erasmum Roterodamum & Conradum Goclenium, passim etiam Philippi Melanchthonis scholijs appositis.

COLONIAE,

Apud Ioannem Gymnicum.

AN. M. D. XXXVII.

T Y P O G R A P H V S
L E C T O R I.

EXcusi sunt hi Ciceronis Officiorum libri
qua potuere diligentia, ad limam & reco
gnitionem Desiderij Erasmi Roterodami, &
Philippi Melanchthonis, adiunctis passim utri
usque scholijs & annotationibus. Cæterum quo
possint internosci quæ Erasmi, quæ item Philip
pi, scholijs huius hoc signū * ubique adiunctum
offendes. Erasmi nullas notas habebunt, nisi
quod argumenta capitum, passim ¶ interclu
duntur.

